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Datum och tid 
 
Plats 

Onsdag 2024-11-20, kl. 14:00-16:30 
 
Funktionsrätt Värmland Södra kyrkogatan 11, Karlstad 
 
 

Närvarande  

Politiker Elisabeth Björk (V)  
Daniel Schützer (S) 
Åsa Johansson (S) 
Sara Gunnarsson (L) 
Sara Hallin (KD) 
 
 

Funktionsrätt 
Värmland 
 

 
 

Bertil Nilsson 
Kent Wallin  
Monica Ekström  
Eva Stjernström 
Lena Pettersson 
Helena Jonasson 
Annika Sten 
 
 

 

  
I tjänsten  

 

Ingrid Kihlsten 
Stefan Sjökvist 
Leif Andersson 
 
  

 
 
Program  

1. Mötet öppnas av Ordförande 
   

2. Föregående sammanträde 
 

3. Information från Region Värmland 
Åsa Berättar om parkeringsfrågan som återigen kom upp i 
Fullmäktige. Hon berättar vidare om ekonomin, att det nu skall 
fördelas i nämnderna, Daniel berättar om att vårdcentralerna, 
psykiatrin och vårdplatser prioriteras. 

Elisabeth berättar att kollektivtrafiken skall satsa på mer 
”dynamisk trafik”. 
Servicetrafiken har varit uppe i kammarrätten för omprövning 
angående upphandlingen. 



 Datum Diarienummer  

REGION VÄRMLAND   2 (4) 
  

 

 

Kultur och bildningsnämnden är inte riktigt klara med budget, 
men satsning kommer att ske på barn och unga. 
 
Omställningsprocessen har nu avslutats. Det känns som vi går 
från ”besparing” till ”hålla hårt” i pengarna, berättar Daniel. 
 
BUP är på gång gällande sin process i verksamheten. Daniel 
säger att de gör ett väldigt bra jobb och att tillgängligheten 
ökar. Vuxen psykiatrin har inte kommit riktigt lika långt, men är 
på gång. Det kommer att komma en sammanslagning mellan 
öppen- och slutenpsykiatrin. 
 

4. Information från Funktionsrätt Värmland 
Man har haft höstmöte och antagit budget men ingen 
uppdaterad, utan man har lagt en underdimensionerad budget 
trots att behoven ökar. 

”Från granskning och handling-så kan Värmland samverka i 
funktionsrättsfrågor” heter ett digitalt panelsamtal som tar sin 
utgångspunkt i FN:s rekommendationer om vad Sverige 
behöver göra för att leva upp till Funktionsrättskonventionen. 
Där kommer Monika och Elisabeth delta i panelsamtal. 

  

5. Hjälpmedelsnämnden - Erik Lisshammar, 
nämndsekreterare 
Erik pratar om hjälpmedelsnämnden som tillkom 2004 för 
Regionvärmland och Värmlands kommuner, med syfte att 
hjälpmedelsförsörjning skall vara likvärdig i hela länet. 
 

Värmlandsstrategin ligger tillgrund för instiftandet av nämnden, 
som består av 19 ledamöter och lika många ersättare samt en 
representant från vardera Kommun. Politikerna representerar 
där sin huvudman än sin politiska tillhörighet. 
Erik berättar vidare om arbetsformen och verksamheten. Mer 
om detta samt om Hjälpmedelsnätverket i (PPT). 

 



 Datum Diarienummer  

REGION VÄRMLAND   3 (4) 
  

 

 

6. Fritidsbanken – Erika Olkerud, 8Fritidsbanken deltar 
digitalt) 
Erika berättar om de nationella mål som fritidsbanken har. 
Idag finns det på det stora hela finns inte fritidshjälpmedel, 
endast några få kommuner förskriver hjälpmedel för barn med 
funktionsnedsättning, men då mestadels cyklar. 

Fritidsbanken är som ett bibliotek där man får låna 
fritidsutrustning. Bar, unga, vuxna och äldre, alla får låna och 
det kostar inget. 

Parasportutrustning fritidshjälpmedel är något man får köpa in 
till Fritidsbanken, annars är all utrustning som lånas ut är 
skänkt eller insamlad.  

 

Under året har man haft 1,5 miljoner utlåningar över landet 

2023 hade man1,5 utlåningar av parasportutrustning. Kognitivt 
bildstöd för funktionsnedsatta får man med sig när man lånar 
något. 

Nytt uppdrag från regeringen ”skapa ett varierat, brett och 
behovsstyrt utbud av fritidshjälpmedel och 
parasportutrustning. 
Nu inventerar man om vad som finns i länet (Värmland) 

Man har gjort en QR-kod där man kan kolla i hela landet var, 
och vad för parasportutrustning och fritidshjälpmedelom man 
skall på semester. 

Mötet fick också se en film om fritidsbanken som finns på 
Youtube. 

Monika lyfter frågan om den begränsade lånetiden om två 
veckor. Erika förklarar varför man satt två veckor för alla. Man 
särbehandlar inte någon vare sig positivt eller negativt. 
Parasportutrustning går dock att boka i förväg vilket annan 
utrustning inte gör. 

Det efterlyses från rådet informationsmaterial som man kan 
sprida i leden. (PPT) 
 

7. Översyn av Värmlandsstrategin - Malin Vikner, Regional 
utvecklingsstrateg 
Malin beskriver vad översynen innebär och innehåller. Detta 
görs en gång per mandatperiod. Denna gång i mindre skala. 
 
Monika lyfter att funktionsrättsperspektivet saknas, exempelvis 
gällande arbetsmarknad för människor med 
funktionsnedsättning. Även barnperspektivet, både i nuläget 
och i framtiden. Ojämlikhet i hälsa, hur finns det med i 



 Datum Diarienummer  

REGION VÄRMLAND   4 (4) 
  

 

 

Värmlandsstrategin. Malin svarar att man kan vara tydligare. 
(PPT). 

 
8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

 
9. Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet och tackar för ett givande sådant. 

 

Vid anteckningarna; Leif Andersson 


